
 Praha 15. 1. 2025 

ZÁPIS 
z hlasování členů přípravného výboru pro sestavení Komise Endura, při Autoklubu 

České republiky pro rok 2025 

1. Sestavení Komise endura 

Vzhledem k vývoji dění kolem problematiky dalšího pokračování a rozvoje motoristické disciplíny 
Enduro v několika posledních dnech, navrhl Martin Procházka jmenovité složení Komise enduro a 
dnešního dne pak všechny členy přípravného výboru vyzval, aby hlasovali elektronickou cestou o 
složení Komise endura pro rok 2025, resp. další období. 

Hlasování proběhlo ve dvou fázích, kdy v 1. fázi se členové přípravného výboru vyjádřili k navržené 
formě hlasováním ANO / NE v aplikaci WhatsApp na svém mobilním telefonu; ve 2. fázi pak 
stejnou formou hlasování ANO / NE o návrhu konečného složení Komise endura při Autoklubu ČR. 

Nominace byla předložena takto: 

Petr Horák – předseda komise  

Martin Procházka – místopředseda komise 

Petr Císař – člen komise 

Ladislav Krupička – člen komise 

Hubert Křesťan – člen komise 

V průběhu dnešního hlasování se postupně vyjádřilo všech 10 hlasujících, z 10 členů 
přípravného výboru a to tak, že navrhované složení Komise endura bylo jednohlasně 
schváleno.  

Jmenovitý seznam členů komise bude předložen Autoklubu ČR k rukám Karla Nauše a od 
tohoto okamžiku můžeme naplno pracovat na přípravě a systému pořádání jednotlivých 
závodů v enduru, na přípravě složení České reprezentace pro nadcházející EEC a GP Enduro 
a řešit potřebné kroky a smlouvy před zahájením závodní sezóny. 

2. První kroky 

Obratem, po ukončení volby složení Komise endura, jsme zahájili komunikaci s prvními z možných 
pořadatelů podniků endura v letošní sezoně 2025. Je však nutno zmínit, že ne vše, co bylo ze strany 
pořadatelů na setkání řečeno, budeme moci v letošní sezoně realizovat, neboť vyvstávají některé 
majetkově–právní vztahy, související s celorepublikově probíhající digitalizací katastru 
nemovitostí, a to nám v současné době působí potíže při ustanovení skutečných majitelů 
pozemků, které bychom chtěli a potřebovali v rámci závodních dnů využít. 

Každopádně jednání budou pokračovat a my vás budeme průběžně informovat o vývoji nejen ve 
směru k pořádání podniků endura / enduro sprintu, ale i o práci a výsledcích Komise endura. 

Děkuji vám všem, kteří se ozýváte a kteří chcete Českému enduru pomoci se opět důstojně 
představit sportovní veřejnosti.  

 

Mějte, všichni příznivci endura, pěkné dny. 

Zapsal: Petr Horák, předseda Komise endura při AČR 


